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La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Lo siento, consellera. (Veus i aplaudiments)

(Inoïble) …

El senyor Lorenz Andrés:

Bon dia, senyor Mazón.

Bon dia, diputats i diputades.

-
car el districte segregador. En el decret d’admissió hi ha 

Perquè alguns han decidit, per exemple, de l’origen de xiquets 
i xiquetes donen el punt, discriminatori; uns altres han deci-

discriminatori; unes altres han decidit si els pares o mares 

el conseller, la setmana passada, va dir que això no era relle-
vant i, després, el secretari autonòmic, el dilluns, canvia la 

Pares i Mares Gonzalo Anaya presenta un recurs davant el 
Síndic de Greuges.

La pregunta és molt clara. Volem preguntar-li, llevarà eixa 

I segona, ¿el conseller se posarà a treballar d’una vegada per 
totes en el seu equip i no dependrà que una federació que 

Moltes gràcies. (Aplaudiments i veus)

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

(Inoïble) ...

El senyor conseller d’Educació, Universitats i Ocupació:

Le repito por enésima vez, esta conselleria decidió que los 
colegios, los centros, tuvieran ese punto extra que en los 
colegios públicos lo decide el consejo escolar y en los concer-
tados la dirección, como fue hace años.

Publicamos 22 ítems aconsejando cuáles deberían de ser esas 
circunstancias. Se sabe que la más usada es, pues, haber sido 

puesto alguna valoración para ese sobrepunto, ese punto 
extraordinario, que atente o que discrimine de algún modo, 
como usted ha hecho referencia –pues, que sea nacido en ese 
pueblo, que haga cosas en la parroquia…–, se anulará y ya está 
y punto, porque han sido centros que se han salido de los 22 
ítems que nosotros les hemos puesto y no hay más. (Veus)

Pero a mí me hace gracia, (aplaudiments) a mí me hace gracia… 
A mí me hace gracia que usted hable… Me hace mucha 

gracia que hable de ese punto extra y no hable de que hemos 
pasado la valoración de las rentas bajas de tres puntos y 
medio a siete, (aplaudiments i veus) que hemos subido…

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Termine, conseller.

El senyor conseller d’Educació, Universitats i Ocupació:

…que hemos subido la valoración de las familias numerosas y 
monoparentales…

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Termine, conseller.

El senyor conseller d’Educació, Universitats i Ocupació:

…de cinco a siete. Podría seguir. (Aplaudiments i veus)

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

-

también es cierto que, cuando las preguntas son de un 
minuto, tanto si molestamos al que pregunta como al que 
responde, es imposible responder, porque un minuto se pasa 
entre las quejas de unos y de otros.

O sea, yo les pido que, por favor, en esas preguntas que son 
de un minuto, pues tanto dejen preguntar como que dejen 
responder.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

diputado Joan Baldoví.

Cuando quiera.

El senyor Baldoví Roda:

Moltes gràcies, presidenta.

«¿Para qué sirve Compromís?», va dir el senyor Mazón. Jo li 
ho diré, per a dos coses: per a millorar l’acció d’este Consell 

d’accessibilitat universal o com la que anem a presentar 
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ara perquè, més enllà de solidaritzar-nos, anem a presentar 
una llei, una llei que diga que les empreses que reben diners 
públics no poden deslocalitzar o no poden despatxar treba-
lladors (aplaudiments) i, si ho fan, han de tornar els diners. Ja 
la vam presentar ací, ja la vam presentar ací, una llei que a 
Euskadi i a Navarra està vigent. La presentàrem ací i la van 
votar en contra PP, Vox i PSOE.

Anem més enllà. Però sap també per a què servix 
Compromís? Per a controlar-los, perquè els coneguem com 

-

(Aplaudiments) I vostés reculen, reculen. Han aprovat un 
decret racista, classista, que discriminava els alumnes i no 
ens van fer cas. El senyor Rovira va dir: , un 

les famílies en la incertesa jurídica. Quina «xapussa», senyor 
Rovira! Quina «xapussa», senyor Mazón! (Aplaudiments)

Però hui venim a segellar un nou error, un horror d’este 
Consell. Senyor Mazón, vosté creu que el Consell ha de 
complir les lleis? Vosté creu que ha de complir la llei de trans-
parència? Vosté creu que han de publicar, en el portal de trans-

dinars? Perquè és que vas al portal de transparència, a caixa 

no li han canviat ni el nom a les conselleries, són les conselle-
ries del Botànic. (Veus) Bé, faça l’exercici, senyora Merino.

Senyor president, creu que el Consell ha de complir les lleis 
que ha aprovat el Consell? Pensa complir la llei de trans-
parència i deixar d’ocultar als valencians en què es gasten 
vostés els diners de totes i de tots? (Aplaudiments)

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias.

Tiene la palabra el molt honorable president.

El senyor president del Consell:

Muchas gracias.

Muy buenos días, señor Baldoví.

todos, sin ánimo de atribuirme ninguna medalla porque, 
además, no me corresponde a mí, le corresponde al conjunto 
de la sociedad valenciana, pero me apetece mucho compar-

las donaciones y trasplantes. La Comunidad Valenciana, con 
132 donaciones y 294 trasplantes, se convierta en la primera 
región de Europa en donaciones y trasplantes. (Aplaudiments) 
Permítanme que lo comparta con todos ustedes y aproche, 
seguro que se alegran todos, de felicitar a nuestro sistema 
público de salud, a la generosidad de los ciudadanos de la 
Comunitat Valenciana. Estoy seguro de que todos se alegran 
del refuerzo de los servicios públicos.

Y, señor Baldoví, mire, si tanto le molesta y tanto quie-
ren prohibir usted que se den ayudas públicas a empre-
sas que pueden hacer algún tipo de ERE, ¿me puede expli-
car cuál es la razón por la que Rafa Climent le daba tantas 
ayudas a Ford, en una legislatura en que se perdieron dos 
mil empleos en Ford? ¿Sería usted tan amable de expli-
cármelo? Porque, claro, si durante todo el Botànic (veus) 
hubo dos mil…

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Silencio, señorías.

El senyor president del Consell:

…hubo dos mil bajas en Ford y ustedes seguían dándole 
ayuda… Yo le he agradecido al señor Muñoz el tono de polí-

(Veus) Yo espero que las 
cosas mejoren y trabajo para que las cosas mejoren.

Mire, me dice usted que para qué sirve Compromís. Y estoy 
de acuerdo con una cosa que dice usted; dice: sirve para 
controlar, qué es exactamente lo que se hace en la oposición, 
ahí es donde más sirven ustedes, en la oposición y ahí espero 

(Aplaudiments)

Y claro que cumplo la ley, ¿cómo no voy a cumplir la ley? Y me 
habla usted de la educación. En primer lugar, yo no he tenido 
más, como tuvo el señor Marzà, de sesenta resoluciones judi-

-
ción sectaria en la educación pública. Yo eso no lo he tenido. 
Yo lo que hoy estoy proponiendo, esta mañana estamos 
proponiendo –retallades– la propuesta a los sindicatos que 
les anuncio que la vamos a hacer de cara al próximo curso, 

curso 2024-2025 que empieza hoy; (aplaudiments) aumento 
de mil profesores, esta mañana, en marcha, con mejor forma-
ción profesional, con mejor educación pública y desblo-
queando la catástrofe, que eso sí que fue una catástrofe, del 

hemos visto por ningún lado.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias.

Tiene la palabra el síndico del Grupo Parlamentario 
Compromís, Joan Baldoví.

El senyor Baldoví Roda:

Senyor Mazón, l’he trobat especialment alterat. Això vol dir 
que segurament estem fent bé la nostra faena. (Aplaudiments)
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Mire, senyor Mazón, qui furta un ou furta un ou i amb l’opaci-
tat ve la corrupció. ¿Què m’ha de dir que dos càrrecs de presi-
dència, de vosté, se n’anaren de turisme..., bé, de turisme al 
congrés del PP europeu, pagat amb diners de tots, a Bucarest 
i que dos setmanes després encara no sabem res, encara 
no he donat explicacions, encara no sabem si han tornat els 
diners, si els ha cessat? No sé, la gent té dret a saber per què 
viatgen alguns a costa dels diners de tots a congressos del PP.

Però hi a més. Estan ocultant que, amb diners dels nostres 
impostos, alguns dels seus consellers s’estan pegant la 
«vidorra» pare, mare i... (Veus)

Mire, ¿vosté veu normal que el conseller d’educació es gaste 
més de dos mil, dos mil dos-cents euros en sopars i dinars 
només en dos mesos? (Veus) Cinc mil euros en el que portem 
de legislatura en dinars i sopars. Per què oculten dinars de 
220 euros? Per què oculten este dinar, este dinar, en un 
restaurant d’un xef que té estrella Michelin? Per què l’ocul-
ten? Era precís? Per cert, senyor Rovira, veig que en la seua 
conselleria tenen bon gust per al vi. Senyor Mazón, al senyor 
Rovira i a la seua conselleria val més pagar-los un trage que 
convidar-los a dinar. (Aplaudiments) I tot això passa mentre 
mestres i professors han de posar diners de la seua butxaca 
per a comprar material escolar als xiquets, mentre es retalla 
en grups, en professors, en escoles, mentre el senyor Rovira 
cobra un plus de residència.

llei de transparència? Per què oculten tot això? Per què no 
contesta les meues preguntes? Conteste les meues pregun-
tes, no faça el nodo; conteste les preguntes que li fem. 
Complirà amb la seua obligació de contestar preguntes? 
Compromís complix amb la seua.

grandíssim representant a Europa, que sabrà donar la cara 
quan afecte...

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Señor Baldoví.

El senyor Baldoví Roda:

...als interessos valencians. (Aplaudiments)

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias…

Tiene la palabra el molt honorable president, Carlos Mazón.

El senyor president del Consell:

Muchas gracias, presidenta.

Lo cojo exactamente donde usted lo ha dejado. Yo también 
quiero felicitarle, señor Marzà: es usted el único diputado 
autonómico de los aquí presentes que después de estas elec-
ciones ocupará un escaño en Bruselas. Le pido, por favor, que 
la voz valenciana sea lo más fuerte posible. Resista usted. 
No ceda ni comparta con Izquierda Unida el escaño. Resista 
en nombre de los ciudadanos de la Comunitat Valenciana. 
(Aplaudiments) Háganos ese favor a todos.

Veo que nadie quiere hablar de las elecciones europeas ni de 
su resultado en la Comunitat Valenciana. En todas las comu-
nidades se está hablando, por algo será que ustedes no quie-
ren hablar mucho de estas elecciones europeas. Pero me 

de largo de esa historia, señor Baldoví, yo no tengo ningún 
problema, ¿eh? No es lo mismo sumar que restar. Es exacta-
mente lo contrario.

Pero, en cualquier caso, quiero hablarle de las cosas de la 
Comunitat Valenciana y cosas que en Europa vamos a tener que 

-

el supremo ha tumbado el recurso que ustedes hicieron con el 

libre. Vayamos unidos. Vayamos coordinados. Vayamos unidos 
con regantes, con ayuntamientos, con Diputación de Alicante. 
No vayan por libre. Impugnen lo que tengan que impugnar. Su 
compañera de escaño se abstuvo vergonzosamente en la mesa 
del agua. (Veus) Vergonzosamente...

 
La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Señorías, señorías...

 
El senyor president del Consell:

...en la mesa del agua, y el señor Puig fue por libre.

El otro día, albricias, nos sentamos usted y yo. Me dijo que 
me iba a contestar. ¿Están ustedes dispuestos a que de una 

a defender el agua que necesita la Comunidad Valenciana? 
(Aplaudiments) ¿Sí o no? ¡Me estoy cansando de esperar! Me 
estoy cansando de esperar, no hay respuesta. Y solo tendre-
mos agua desde la unidad, y usted lo sabe. Y usted lo sabe.

Mire, acabo con Marzà, como ha empezado usted con Marzà. 
Señor Baldoví, no me extraña que usted no quiera hablar de 
las elecciones europeas. Sin embargo, sí que le reconozco una 
cosa, sí que le reconozco una cosa. Es usted, junto conmigo, 

Marzà está fuera de las Cortes Valencianas.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Muchas gracias.

(Inoïble, la presidenta desconnecta el micròfon) ...
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Senyor Mazón, vosté el 23 d’abril va aprovar el decret d’ad-
missió a les escoles. Eixe dia es van enviar dos notes de 
premsa, una, des de Presidència. Carlos Mazón, dos puntos: 
«Los padres y madres tendrán libertad de elegir el centro 

decreto de admisión tendrá un efecto segregador». Qui li 
estava dient la veritat a la ciutadania, senyor Mazón? Qui? 
Nosaltres, nosaltres.

a trámite el recurso de Compromís contra el decreto de admi-
sión». L’altre, del dimarts: «Educación eliminará los criterios que 
discriminen por origen y raza o situación social». Compromís 
els estem portant de l’orelleta a la democràcia, senyor Mazón. 
(Aplaudiments) Sonen campanes a mort del seu decret racista. I, 

segons la mateixa conselleria, ha propiciat seleccions racis-
tes, classistes, ideològiques de l’alumnat valencià? I què més 
ha de passar perquè vosté cesse el pitjor conseller d’educació 
de la història? (Aplaudiments) Què passa, que té massa infor-
mació sobre el seu passat globalista? (Aplaudiments. Veus)

(Inoïble, la presidenta desconnecta el micròfon) ...

El senyor conseller d’Educació, Universitats i Ocupació:

Nosotros hemos hecho un decreto de admisión donde se da 
un punto que los centros deciden, y se dice en ese decreto 

que no discrimine a nadie, que no discrimine. Aun así, manda-
mos una guía de 22 puntos que entendíamos que eran diver-

ha decidido..., me contaban que en un pueblo, un colegio dijo: 
«No, pues que sean nacidos en este pueblo». Oiga, eso discri-
mina y, simplemente, vamos a anular ese punto.

Pero parece que es que a ustedes, cuando se da libertad de 
que cada centro elija alguna cosa y tal, les molesta la liber-
tad. Les molesta la libertad. (Aplaudiments) De verdad, ese 
es su problema.

(Inoïble, la presidenta desconnecta el micròfon) ...

El senyor Esteve Aparicio:

Bon dia, senyor president.

Hui anem a parlar de màgia: nada por aquí, nada por allá. El 
que vaig a fer jo és desvelar un truc. Un truc.

El senyor conseller de Sanitat ha anunciat 8.600 persones de 

8.600 n’hi ha la friolera de 3.600 que ja estan treballant en la 
sanitat valenciana. (Veus. Aplaudiments) I açò dona la friolera 
de només 5.000 persones treballant en la sanitat valenciana 

havia tres metges, enguany n’hi haurà dos.

I la segona part d’este truc és el president , que l’altre dia 

problema de metges que tenim». Jo segurament..., amb dos signa-
tures es poden fer contractes menors de la Brugal, però no es 
pot incomplir la llei, que és el que li ha dit la ministra. Ningú va a 
incomplir la llei perquè vosté no sàpiga fer la seua faena.

que vindran, vosté qui creu que guanyarà? Qui creu que arri-

comenzar los Juegos 
del Hambre. (Aplaudiments)

(Inoïble per raons tècniques) ...

El senyor conseller de Sanitat:

Datos, señor Esteve, datos.

Datos de 5 de junio de 2024: 684 plazas vacantes presu-
puestadas sin cubrir. 606 residentes que no podemos contra-
tar gracias a la inacción de su socia, de Mónica, y de su jefa. 
Porque ni han conseguido remodelar, ajustar con una adenda 
la situación que venimos diciendo todas las comunidades autó-
nomas desde hace cuatro años, para que todos los valencianos, 
para que todos los españoles, pudiéramos tener la sanidad que 
nos merecemos. Por conceptos absolutamente ideológicos.

Pero datos. Datos, señor Esteve. 7.072 millones de euros 
contra 80 millones de euros que tenemos presupuestados 
para este verano. No haga usted el trilero, que da la sensa-
ción de que es lo que le gusta. Los ciudadanos, gracias a nues-

también en enero, vamos a conseguir ajustar casi a la situación 
que tenían ustedes el año pasado con la totalidad de médicos.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora presidenta de Les Corts Valencianes:

Tiene la palabra ahora el síndico del Grupo Parlamentario Vox 
Cortes Valencianas, el ilustre diputado José María Llanos.

Cuando quiera... (Veus) Un segundo.

Por favor, señorías.

Cuando quiera, señor Llanos.

El senyor Llanos Pitarch:

Gracias, señora presidente.


